RUBRIC FOR EVALUATING INDIVIDUAL ANNOTATIONS
单个注释书目条目的测评表
	Criterion
测评项
	Expert
专家级
	Proficient
熟练级
	Apprentice
学徒级
	Novice
新手级
	Notes
备注

	Summarize
总结部分
	Covers main point and main arguments; describes topic covered
覆盖了书目的要点和主要观点；描述了书目覆盖的话题
	Covers main point and most of main arguments; describes topic covered
覆盖了书目的要点和大部分的主要观点；描述了书目覆盖的话题
	Main point vaguely described; limited coverage of main arguments; describes topic covered
书目的要点描述不清晰；主要观点只做了有限覆盖；描述了书目覆盖的话题
	Only describes topic covered
只描述了书目覆盖的话题
	

	Assess
评价部分
	Evaluates usefulness, reliability, objectivity of source; qualifications of authors; compares with other sources on same topic
评估了信息源的有用性、可靠性和客观性；作者资质；与同主题的其他信息源进行了比较
	Evaluates usefulness, reliability, objectivity of source; qualifications of authors
评估了信息源的有用性、可靠性和客观性；作者资质 
	Evaluates usefulness of source
评估了信息源的有用性
	No significant evaluation of source
没有对信息源的任何实质性评估
	

	Reflect
反思部分
	Thorough evaluation of relevance of source to oral history project; discusses impact of source information on planning oral history project
对信息源和主题的相关性进行了详尽的评估；讨论了所获信息对于口述历史项目计划的影响

	Brief evaluation of relevance of source to oral history project and impact upon oral history project planning
对信息源和主题的相关性进行了简短的评估；简单讨论了所获信息对于口述历史项目计划的影响

	Brief evaluation of relevance of source to oral history project
对信息源和主题的相关性进行了简短的评估
	No significant evaluation of source concerning relationship of source to oral history project
没有对信息源和口述历史项目的关系进行任何实质性评估
	

	Citation
引用部分
	Source has a proper citation; citation is complete and in proper format.
引用条目恰当；完整且格式正确
	 Minor errors in proper format
格式基本正确，有小的错误
	Significant errors in proper format
格式有重大错误
	Citation is incomplete 
引用条目不完整
	

	Writing
写作方面
	Free from mechanical, grammatical punctuation and spelling errors; Very well organized.
提要撰写没有拼写、语法和标点错误，组织得很好
	Occasional minor errors but writing flows well for readers.
有很少小错误，但写得流畅易读
	Some significant errors are present but overall meaning is clear.
有一些重要错误，但总体意思清楚。
	Errors are very significant to the extent that meaning is not clear to reader.
错误严重，以至于意思不清楚。
	


